
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 495 

 

На 4 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно предложение до президента 

на републиката за насрочване частични избори за кметове на 

кметства. 

  Докладват: Елка Стоянова и Цветозар Томов 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Цветозар Томов, Севинч 

   Солакова, Гергана Стоянова, Красимир Ципов, 

   Любомир Георгиев, Камелия Нейкова и Георги  

   Баханов 

3. Искане за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Цветозар Томов, Емил 

Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев.  

ОТСЪСТВАТ: Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Чаушев, 

Димитров, Стойчева и Георгиева. 

Колегите Матева и Баханов ме информираха, че малко ще 

закъснеят. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно предложение до президента 

на републиката за насрочване на частични избори за кметове с 

докладчици госпожа Стоянова и господин Томов. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, господин Томов, госпожа Матева, госпожа 

Солакова, госпожа Гергана Стоянова, господин Ципов, господин 

Георгиев и аз имам доклад в точка втора. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии с докладчик господин Георгиев. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

В точка първа: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТОВЕ НА КМЕТСТВА. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

преписка, с която ви запознах в предходно заседание, вх. № ЦИК-

МИ-5-1, с което ОИК – Бойчиновци, ни изпращат Решение № 198-

МИ/17.03.2024 г., с което са прекратили предсрочно правомощията 

на кмета на кметство Громшин, община Бойчиновци. 
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Във връзка с полученото решение ви предлагам да бъде взето 

решение, с което да уведомим президента на Република България за 

необходимостта от насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство Громшин, област Монтана, община Бойчиновци. 

Моля да се запознаете с проекта на решение с проектен номер 

3887-МИ и ако нямате бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3040-МИ/04.04.2024 г. 

Колеги, предлагам да гласуваме проекта на писмо до 

президента на републиката с проектен номер 9308. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Томов, заповядайте в първа точка. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № ЦИК-

МИ-10 от ОИК – Симитли. Писмото е качено във вътрешната мрежа, 

но в папката с мои инициали от 2 април, а не в днешната. С това 

писмо ОИК – Симитли, ни уведомява, че е постъпило заявление от 

Ивайло Василев Костов – кмет на кметство село Брежани, община 

Симитли, област Благоевград, с което той иска прекратяване на 

правомощията му поради лични и здравословни причини. 

Приложено е решението на ОИК – Симитли, и протокол от 

заседанието, в което това решение е взето на 1 април.  

В тази връзка предлагам да разгледаме проект на решение с 

проектен номер 3893, също в папката ми от втори април – там са 
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документите от тази преписка. Проектът е относно предложение до 

президента на Република България за насрочване на частичен избор 

за кмет на кметство Брежани. 

Моля да го разгледаме и евентуално да го гласуваме. 

Диспозитивът е: предлагам на президента на Република България да 

насрочи частичен избор за кмет на това кметство. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3041-МИ/04.04.2024 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам също така да 

разгледаме проект на писмо до президента на Република България с 

проектен номер 9334 в папката ми от 2 април, с което да предложим 

от името на Централната избирателна комисия насрочване на 

частичен избор за кмет на кметство Брежани. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от директор дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-

34/04.04.2024 г. – не знам защо в папката ми е отбелязано НС-07-33 

Район „Триадица“, нея погледнете. 
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Докладната записка е относно назначаване на комисия за 

разглеждане на заявления, постъпили по обществена поръчка с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинното гласуване в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България“.  

Припомням, че с Решение № 3025-ЕП/15.03.2024 г. беше 

открита състезателна процедура с договаряне за възлагане на 

горецитираната обществена поръчка. Срокът за подаване на 

заявление изтече вчера. В ЦАИС е постъпило едно заявление за 

изпълнение на обществената поръчка и в двете обособени позиции. 

Във връзка с горното към докладната записка е приложен 

проект на заповед за назначаване на комисия по ЗОП. 

Предлагам да одобрим комисията за извършване на подбор и 

преговори по обществената поръчка в следния състав: председател – 

Емил Войнов, зам.-председател на ЦИК; Цветозар Томов – зам.-

председател на ЦИК, член на комисията; Димитър Димитров – зам.-

председател на ЦИК, член на комисията; Елка Стоянова – член на 

ЦИК, член на комисията и         М.                   Р., главен юрисконсулт 

в звено „Правна дейност“, и двама външни експерти –         Г.              

Б.           и            З.           М., като предлагам за резерви да бъдат 

Гергана Стоянова – член на ЦИК, и       Р.       Ц. – ръководител на 

звено „Правна дейност“. 

Предлагам комисията да започне работа на 5 април 2024 г. в 

11,00 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения по този доклад? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да се сключи договор с 

двамата външни експерти за участие в работата на комисията. 
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Предлагам възнаграждението да бъде в размер на 500 лв. за 

всеки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Колеги, моля да прегласуваме това предложение, тъй като 

възникна технически проблем със системата. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Постъпило е писмо от „Информационно 

обслужване“ АД с вх. № ЧМИ-00-8/28.03.2024 г. относно 

изпълнение на Договор № 3 от 29 февруари 2024 г., а именно 

компютърната обработка на резултатите от новите и частичните 

избори на 10 март.  

Към писмото са приложени и копия на документите, с които 

е прието изпълнението на дейностите от общинските избирателни 

комисии и резултатите от изборите на технически носител.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-ЧМИ-1/04.04.2024 г. 

Извършена е проверка по изпълнението на договора. В съответствие 

с изискванията на т. 4.5 от договора информацията за резултатите от 

изборите по секции е публикувана в срок и в пълен обем на интернет 

страниците на съответните ОИК. 

При изпълнението на договора не са констатирани 

некачествено извършени работи на задълженията на Изпълнителя за 

изборите на 10 март 2024 г. 

Предвид изложеното предлагам да приемем изпълнените 

дейности без възражения и да упълномощим председателя на ЦИК 

да подпише приемо-предавателните протоколи, удостоверяващи 

изпълнението. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля да гласуваме предложението на господин Войнов. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам дискът с резултатите от 

новите и частичните избори на 10 март да се постави в касата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Смартматик“ с вх. № ЦИК-ЕП-2-1/04.04.2024 г. относно нашето 

запитване за цената на флашпаметите, използвани в машините за 

гласуване. От „Смартматик“ ни предлагат бюджетна цена за 

флашпамети без мита и данъци франко Митница София. Докладвам 

го за сведение и запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с доклади в точка 

втора от дневния ред. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-

30/02.04.2024 г. сме получили писмо от министъра на финансите във 

връзка с подготовката на план-сметката за предстоящите избори 

през месец юни тази година. В срок искат да представим прогнозни 

разчети за необходимите средства, които да бъдат предвидени по 

бюджета на Централната избирателна комисия. 

В писмото изрично се сочи, че независимо от предстоящо 

решение на Централната избирателна комисия, по възможност да 

предоставим прогнозен размер и на разходите за районните и за 

секционните избирателни комисии. 

Предлагам, както обсъдихме на работна група, да изпратим 

писмо с прогнозни разчети за предстоящите избори и още по-

прогнозни средства да предвидим за районните и секционните 

избирателни комисии с уточнението, че решението ще бъде прието 

след насрочване на изборите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-

32/03.04.2024 г. сме получили писмо с искане от „Архивистика“ 

ЕООД да осигурим достъп и възможност за извършване на 

дейностите по договора, който имат, сключен с Централната 

избирателна комисия, за извършване на архивни дейности. 

В тази връзка във вътрешната мрежа има подготвен проект на 

писмо до главния секретар на Народното събрание във връзка с наше 

писмо с изх. № 02-15/14.03.2024. Уведомяваме, че при възникване на 

необходимост оттук нататък ще бъде предоставен списък с имената 

на представителите на „Архивистика“ ЕООД на звено НСО на входа 

откъм бул. „Дондуков“. В случай че липсва възражение от тяхна 
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страна, ще възприемем този ред като основен до приключване на 

договора с „Архивистика“ ЕООД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във връзка с предишно наше 

протоколно решение от Министерството на външните работи в 

петък, 5 април, да бъдат предадени на Централната избирателна 

комисия изборните книжа и материали от произведените избори на 

2 април 2023 г., предлагам да упълномощим                   К.                   

М. и Д. К. да подпишат приемо-предавателен протокол с 

представителите на Министерството на външните работи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмо – изх. № 

МИ-15-176/14.02.2024 г., до ОИК – Мирково, и до кмета на община 

Мирково с приложена одобрена справка за изплащане на 

възнаграждения за дежурства и заседания на членове на ОИК в 

община Мирково предлагам с протоколно решение да възложим 

извършването на трансфер по банковата сметка на община Мирково 

съгласно получено уведомление от община Мирково с вх. № МИ-06-

181-35/21.02.2024 г. – оригиналът е получен на 27 март, съгласно 

одобрено решение на ЦИК по Протокол № 480/15.02.2024 г. относно 
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изплащането на възнагражденията на членовете на общинските 

избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение и запознаване – вх. № 

ЦИК-ЕП-5/03.04.2024 г., писмо от Печатницата на БНБ. Уведомяват 

ни за доставка на машина, както и се обръщат с молба за прогнозен 

обем на ролките със специализирана хартия за предстоящите избори 

през месец юни – за запознаване. 

Във връзка със списъка на гласувалите в нарушение за област 

Кюстендил докладвам, че от общо 23 лица, за две лица има данни за 

извършено престъпление. Тъй като нямат избирателни права, ви 

предлагам да изпратим две писма до Районна прокуратура – 

Кюстендил. Писмата са във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Ще подложа на гласуване едновременно двата проекта на 

писма до Районна прокуратура – Кюстендил. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Формално докладвам за приключване 

на преписката по списъка за гласувалите повече от един път на 

втория тур в изборите за кметове на 5 ноември в община Дулово. 

Както обсъдихме и на работна група, във вътрешната мрежа има 

публикуван обобщен списък с входящите номера на отговорите, 
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които сме получили. Както виждаме, от секция № 440 липсва само 

един отговор от член на секционната комисия, а от секция № 441 

четирима не са отговорили, но на нас ни се изясни ситуацията в 

двете секции. Предлагам за сведение всички тези писма по входящи 

номера и да се архивира преписката заедно с останалите документи 

по списъка на ГД ГРАО. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП-7/03.04.2024 г. от 

главния секретар на президента на републиката – за сведение. 

Докладвам ви също така за запознаване вх. № ЦИК-

38/04.04.2024 г. Получили сме Постановление на МС № 79 от 

3 април 2024 г. Докладвам го за запознаване и за обсъждане в 

работна група. 

Колеги, предлагам ви във връзка с предстоящите избори да 

изпратим писмо до председателя на Народното събрание за 

осигуряване на работни площи за работата на Централната 

избирателна комисия. Проектът на писмо е с проектен номер 9335 в 

моя папка.  

Моля да видите неговото съдържание и ако имате 

предложения за корекция, да ги направите. Има ли предложения? 

Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, ще ви докладвам за запознаване две преписки, които 

са в папката на колегата Матева. 

С вх. № ЦИК-ЕП-3/02.04.2024 г. ви докладвам за запознаване 

и за обсъждане в работна група писмо от „Информационно 

обслужване“ АД, което е в отговор на наше писмо с изх. № ЕП-00-

6/26.03.2024 г., относно вида и обема на извършваните проверки за 
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различни видове лица, които участват в различно качество в избори 

за членове на Европейския парламент. 

Моля да се запознаете с тяхното писмо. 

Също така докладвам за запознаване писмо с вх. № ЦИК-

МИ-30/03.04.2024 г. от Административен съд – София-град, към 

което е приложено Определение на съда от 29 март по адм. дело 

№ 10768/2023 г., с което се изискват материали от Централната 

избирателна комисия. Когато бъде подготвен отговорът, също ще 

бъде докладван. 

Господин Томов, заповядайте в административни преписки. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, за сведение ще 

докладвам постъпилите материали по обществената поръчка за 

разяснителната кампания от участника, който е подал документи за 

кандидатстване. Те са качени във вътрешната мрежа в отделна папка 

с наименование „ОП-разяснителна кампания“. Наименувани са от 

конверсия 1 до конверсия 4. Включват идеен проект за слоган и 

иконографика – това е първият файл. 

Вторият е „примерен сценарий за аудио-видеоклипове по 

зададените теми в техническото задание – вторият и третият 

всъщност са такива. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-95/26.03.2024 г. в моя папка от днес, 

подпапка „застраховане“, относно постъпили оферти за възлагане на 

обществена поръчка с предмет: „Застраховане на движимо 

имущество“ по обособени позиции № 2, № 3 и № 4.“  

С наше решение от 27 февруари е открито възлагане на 

обществена поръчка с предмет: „Застраховане на движимо 

имущество“, като в обособени позиции № 2, 3 и 4 е определено 

възлагането да се извърши по  реда на чл. 21, ал. 6 от Закона за 

обществените поръчки – директно възлагане.  
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В изпълнение на това решение и по докладна записка от 

26 февруари Централната избирателна комисия определи да бъдат 

изпратени писма с искания за оферти до четири застрахователни 

дружества. Получени са оферти от две от тези застрахователни 

дружества. 

В представените оферти по трите обособени позиции са 

посочени изисканите от Централната избирателна комисия рискове, 

срокове и начин на заплащане на застрахователните премии. Също 

така в допълнение към докладна записка с вх. № ЦИК-33 е посочено, 

че представените оферти са в рамките, тоест на по-ниска стойност от 

максималната прогнозна стойност по решението, което Централната 

избирателна комисия е взела, за обявяване на процедурата. 

Посочени са стойностите, предложени с офертите от тези две 

застрахователни дружества. 

Предлага се да бъдат определени като изпълнители 

застрахователните дружества, предложили по съответните позиции 

по-ниска цена за сключване на застраховките.  

С докладваните от мен докладни записки се предлага по 

Обособена позиция № 2 относно застраховане на движимо 

имущество, компютърна техника и друго оборудване съгласно 

списък да бъде сключен договор съгласно предложения проект на 

договор, който също е наличен в папката с приложения – договор, 

изготвен и съгласуван като текст, към който като приложение е 

представена и техническата спецификация, както и списък на 

движимото имущество, което ще бъде застраховано. 

Предложението е да гласуваме одобряване текста на 

договора, както и сключването му с дружество ОЗК - 

ЗАСТРАХОВАНЕ, предложило най-изгодна цена и съответно 

договорът да бъде подписан от председателя на Централната 

избирателна комисия. 

Другите предложения по тези докладни записки са по 

отношение на Обособена позиция № 3 и Обособена позиция № 4. 

Предвид спецификата на предмета застраховане, гражданска 
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отговорност, каско и медицински застраховки се предлага да бъдат 

изпратено на ОЗК – ЗАСТРАХОВАНЕ АД, съответно ЗЕАД 

„БУЛСТРАД ВИЕНА ИНШУРЪНС ГРУП“ писмо, с което да 

изискаме да представят текст за сключване на договор, който да 

бъде одобрен. Това са предложенията по тези докладни записки. 

Предлагам да ги гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения, ако имате. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по писмо с 

вх. № МИ-15-7-13/29.03.2024 г. в моя папка от предходно заседание. 

Писмото е от ОИК – Суворово, с което ни уведомяват за 

прието тяхно Решение № 97-МИ/26.03.2024 г. за прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване на следващия в 

листата за избран. Към писмото е приложено и съответното 

решение. Докладвам го за сведение. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, другият ми доклад също е за 

сведение и запознаване – преписки с вх. №№ ЦИК-17 и ЦИК-18 от 

2 април 2024 г. Получили сме писма от мрежата А-WEB – 

Асоциацията на световните избирателни органи. Това е във връзка с 

анкетата за актуални данни за комуникация с тях. На този етап ви 

докладвам за сведение и запознаване, а след по-обстойна проверка 

на преписките, ще ги върна на доклад. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. №№ ЦИК-

НС-2/01.04.2024 г. и ЦИК-НС-3/01.04.2024 г. – писма от Комисията 

за защита на личните данни (КЗЛД) във връзка с образувани 

производства по жалби, подадени – едната от лицето Йордан Недев 
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срещу КП „Справедлива България“, а другата е от Борис Иванов 

Янакиев срещу КП „Български дух и традиции – гражданско 

движение“, за това, че подписите им фигурират в подписките за 

подкрепа на съответните политически субекти за изборите на 

2 октомври 2022 г. 

В тази връзка от КЗЛД искат да им предоставим съответните 

страници от подписките на двата политически субекта. В моя папка 

от днес има проект на писма до КЗЛД, с които им предоставяме 

съответните страници от списъците за подкрепа на политическите 

субекти, които са били кандидати в изборите за Народно събрание 

на 2 октомври 2022 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЕЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-

35/04.04.2024 г. – писмо от община Хитрино, област Шумен, в което 

се отправя искане за разрешение за отваряне на запечатано 

помещение в община Хитрино, във връзка с предаване на изборни 

книжа и материали от местни избори през 2019 г. на „Държавен 

архив“ – Шумен. 

В моя папка от днес има проект на писмо до кмета на община 

Хитрино. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев); против – 

няма. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Представям ви с вх. № НС-09-

23/27.03.2024 г. писмо от Окръжен следствен отдел към Окръжна 

прокуратура – Шумен, с което искат да им предоставим информация 

във връзка с гласуването на лице с посочено ЕГН на изборите на 

2 октомври 2022 г. в секция под съответния избирателен номер, 

находяща се на територията на Република Турция. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до Окръжен 

следствен отдел на Окръжна прокуратура – Шумен, с което им 

предоставяме исканата от тях информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев); против – 

няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-

ЕП-6/03.04.2024 г. от госпожа           М., която ни моли за 

информация във връзка с възможността да гласуваме вкъщи – 

цитирам. 

Когато се приемат съответните решения, такава информация 

ще бъде публикувана на съответните места на страницата на 

Централната избирателна комисия. 

Предлагам за сведение на Централната избирателна комисия 

писмо от Европейската комисия във връзка с представяне на 

публикацията на Насоките по Закона за цифрови услуги (DSA). В 

папката с мои инициали, в подпапка „ЕТ към ЕП“ – за запознаване 

представям това писмо с вх. № ЦИК-ЕП-1/02.04.2024 г. със 

съответните преводи на документа. 

Предлагам за запознаване писмо от A-WEB (Асоциацията на 

световните избирателни органи). Писмото е с вх. № ЦИК-17-

1/03.04.2024 г., в което авторът, който беше ни написал и писмото от 
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предишната преписка, ни информира, че представители на 

Асоциацията ще посетят Европа през месец май и биха искали да 

предложат на Централната избирателна комисия да се проведе 

среща в удобно време за Комисията. Предлагам го за запознаване и 

когато уточним дали и на коя дата, да подготвим отговор. 

Предлагам проект на писмо с проектен номер 9325 до ОД на 

МВР – Русе, поредно писмо от кореспонденцията ни във връзка с 

последно полученото писмо от дирекцията с вх. № НС-04-02-305-

1/26.03.2024 г., което също представям. 

Предлагам да изпратим съответния отговор във връзка с 

упражняване право на глас на посочения в писмото господин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев); против – 

няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-22-54/27.03.2024 г. Писмото е от господин Григоров, който ни е 

поставил въпрос, свързан с издаването на бележки по повод 

упражнено право на глас. 

Предлагам писмото за сведение, тъй като Централната 

избирателна комисия, чрез рубриката „Въпроси и отговори“, дава 

разяснения по отношение упражняване правото на глас, както и 

Изборният кодекс на Република България определя как се упражнява 

правото на глас – за сведение е моето предложение, още повече че в 

писмото няма конкретизация за кои избори точно става въпрос. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-МИ-11/02.04.2024 г., което 

е наименувано жалба чрез ОИК – Кубрат, до Централната 

избирателна комисия, от лице с посочено ЕГН. Посочва се, че 
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лицето е против Решение № 169-МИ на ОИК – Кубрат, от 1 април 

2024 г. 

Колеги, припомням, че с наше Решение № 3036-

МИ/26.03.2024 г. дадохме указания на ОИК – Кубрат, във връзка с 

постъпилия при тях сигнал от същото лице, тъй като Общинската 

избирателна комисия в рамките на осъществяваните от нея 

правомощия – сигналът беше изцяло в компетентността на 

Общинската избирателна комисия, да се произнесе, въпреки че беше 

тълкувала и направила анализ на правните норми с оглед 

изложеното в сигнала.  

Припомням, че жалбата, която постъпи срещу това решение 

при нас, беше почти със същото съдържание както първоначалният 

сигнал. С настоящото писмо, именувано жалба, същото лице отново 

ни информира за приетите промени в конкретните закони. 

Общинската избирателна комисия, като органът, който е 

компетентен, си е отстранила съобразно нашите указания 

нарушенията – да си направи съответните изводи и да се произнесе 

по сигнала, по който тя изцяло е компетентна, и тъй като отново се 

сочи същото и ни се обръща внимание, предлагам Централната 

избирателна комисия, като съобразяваме и практиката на Върховния 

административен съд и практиката на Централната избирателна 

комисия, да оставим това писмо, именувано жалба, без разглеждане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЕЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев); против – 

няма. 

 

Преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 
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Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам искане за изплащане на 

възнаграждение за проведени общо три заседания и дадени шест 

дежурства в периода от месеците януари, февруари и март от ОИК – 

Калояново, постъпило с вх. № МИ-27-126/19.03.2024 г.  

Искането е придружено с всички изискуеми документи. 

Изготвена е справка и съответният контролен лист. Предлага се 

изплащане на възнаграждение в размер на общо 2 493,75 лв. 

Предлагам Централната избирателна комисия да одобри това 

искане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по направения доклад. 

Заповядайте, господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Става въпрос за дежурства – може ли да 

ни кажете за какво са дадени дежурствата, на кои дати и за какво са 

проведени заседанията?  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проведени са заседания и са дадени 

дежурства съгласно приложената справка. Протоколите от 

проведените заседания са публикувани, приложени са копия от 

протоколите.  

Първото проведено заседание е във връзка с доклад на 

съответната комисия към Общинския съвет в Калояново за 

евентуално несъответствие. Следващото заседание е във връзка със 

състоянието на дейността на посочения кмет, за който е споменато и 

докладвах в предишното заседание. Последното заседание е 

проведено на 15 март във връзка с получени отговори от институции 

във връзка с вземане на решение по поставения въпрос. 

Дежурствата са дадени преди всичко с изпращане, 

получаване и обработване на документи във връзка с целия този 

казус – разглеждане и определяне на дейността на кмета на 

кметството. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други въпроси има 

ли? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, връщам за доклади в точка втора от дневния ред. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-ПВР/НС-

1/03.04.2024 г. От Районна прокуратура – Кърджали, ТО – 

Крумовград, ни изпращат постановление за спиране на досъдебно 

производство. 

Става въпрос за образувано производство по отношение на 

едно лице за гласуване два пъти в изборите за президент и 

вицепрезидент. Установило се е, че лицето е вписано два пъти – 

веднъж в основния списък, веднъж в допълнителния. От 

експертизата се установява, че подписът в основния списък е на 

лицето, но в допълнителния списък срещу името, което е гласувало, 

подписът не е на лицето. По този начин е установен неизвестен 

извършител, което мотивира прокурора да спре досъдебното 

производство до намиране на извършителя. Има седемдневен срок за 

обжалване от получаването. 

Предлагам да не се обжалва докладваното наказателно 

постановление с оглед изложените мотиви в същото, които ви 

предадох накратко. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, моля да погледнете проект на 

писмо с проектен номер 9337. Подготвила съм запитване до 

управителя на Националния осигурителен институт (НОИ) във 

връзка с писмо с наш вх. № ЦИК-МИ-17 от госпожа           К., която е 

зам.-председател на ОИК – Ябланица. Тя е получила от НОИ 

разпореждане във връзка с изплащане обезщетения за майчинство. 

Тъй като този въпрос получава противоречиви становища от 

страна на НОИ, предлагам конкретното й запитване да бъде 

изпратено за изразяване на конкретно становище и в тази връзка е 

писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Томов, заповядайте в точка втора. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, предлагам да 

гласуваме промените в ръководството на Обществения съвет, които 

бяха приети на заседание на Обществения съвет от 27 февруари. 

Приложил съм препис-извлечение от протокола, с който на 

5 март 2024 г. ние приехме да публикуваме протоколите от 

заседанията на Обществения съвет от началото на годината. 

Съгласно решението, взето на 27 февруари, Общественият 

съвет избира ново свое ръководство с председател          И.            Л. 

и зам.-председатели С. Г. и С. М. 

Предложението ми е да потвърдим този избор и да 

публикуваме промените в ръководството на Обществения съвет. 

Колеги, предлагам да качим на страницата на Обществения 

съвет актуалната информация. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по доклада на господин Томов? Имате ли други 

предложения. 

Ще подложа на гласуване да се актуализира информацията за 

Обществения съвет на нашата интернет страница. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

вторник, 9 април 2024 г., от 10,30 ч., като, разбира се, ако се наложи, 

може да се свика и заседание по-рано. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,30 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


